
 

 

 

Številka: 900- 51 /2023-4                                                                                                                                                                       

Datum: 23.03.2023 
 

 

Z A P I S N I K 

 

3. seje Sveta Četrtne skupnosti Šmarna gora, MOL, ki je bila v sredo, 15. 02. 2023 ob 19.00 uri, na sedežu 

Četrtne skupnosti Šmarna gora, Pločanska 8, Ljubljana.  

 

Sejo je sklical in vodil predsednik sveta g. Primož Burgar (v nadaljevanju: predsedujoči). 

   

Predsedujoči je ugotovil, da je na začetku seje od 13 članov sveta navzočih 10 članov sveta, kar je 

pomenilo, da je bil svet sklepčen in je lahko pričel z delom. 

 

NAVZOČI ČLANI SVETA: Katarina Binder Bistan, Primož Burgar, Renata Jernejc, Janez Koželj,           

                                               Boštjan Lah, Nataša Lipovec, Bojan Majič, Franc Marolt, Alenka Pirjevec, 

                                               in Alojz Suhoveršnik. 

 

ODSOTNI: Katja Rušt, Marko Ramovž in Marjeta Tomšič Matić (OPR.) 

                          

OSTALI NAVZOČI: Brigita Pavlič -strokovna sodelavka Službe za lokalno samoupravo MU MOL  

 

Predsedujoči je predlagal dnevni red, ki so ga člani sveta prejeli skupaj s sklicem za sejo. 

 

Razpravljal ni nihče, zato je   predsedujoči dal na glasovanje naslednji: 

 

DNEVNI RED:  

1. Potrditev zapisnika 2. redne seje  Sveta Četrtne skupnosti Šmarna  gora, Mestne občine 

Ljubljana 

2. Aktivnosti med obema sejama – prejeta /poslana pošta 

3. Poročilo predsednika 

4. Seznanitev s finančnim načrtom ČS Šmarna gora za leto 2023 

5. Izvedbeni načrt in Register tveganj za leto 2023 

6. Problematika ekoloških otokov na območju ČS 

7. Priprava predlogov prioritetnih nalog 2022-2026 

8. Vprašanja, predlogi in pobude članov sveta in občanov 

 
              

 

Navzočih je bilo 10 članov sveta. 

Opredeljenih je bilo 10 članov sveta. 

Za predlagani dnevni red je glasovalo 10 članov sveta. 

DNEVNI RED JE BIL SPREJET. 

 

 

 

 

 



 

AD 1. 

POTRDITEV ZAPISNIKA 2. REDNE SEJE  SVETA ČETRTNE SKUPNOSTI ŠMARNA  GORA,                     

                                                       MESTNE OBČINE LJUBLJANA 

 

Predlog zapisnika so člani sveta kot gradivo prejeli s sklicem seje. 

Janez Koželj je opozoril, da je verjetno prišlo do pomote v točki AD 5 in sicer pri zapisu izida prejetih 

glasov tajnega glasovanja za podpredsednika, ki sta jih prejela Nataša Lipovec  (12 glasov ZA, 0 

PROTI) in Alojz Suhoveršnik ( 11 glasov ZA, 0 PROTI) - zamenjava števila glasov. Pregled zapisnika  

KMVVI o tajnem glasovanju za podpredsednike je potrdil, da je pripomba upravičena, zato se v točki 

AD 5  popravi:  Nataša Lipovec je prejela 11 glasov ZA 0 PROTI, Alojz Suhoveršnik je prejel 12 

glasov ZA, 0 PROTI. 

 

Predsedujoči dal na glasovanje 

PREDLOG SKLEPA ŠT. 1/3: 

Potrdi se zapisnik 2. redne seje upoštevajoč pripombo Janeza Koželja.   

 

Navzočih je bilo 10 članov Sveta. 

Opredeljenih je bilo 9 članov Sveta. 

Za predlagani sklep je glasovalo 9 članov Sveta.  

SKLEP JE SPREJET. 

 

AD 2. 

AKTIVNOSTI MED OBEMA SEJAMA – PREJETA /POSLANA POŠTA 

 

Bojan Majič je postavil vprašanje v zvezi z projekti MOL, na katero mu je predsedujoči tudi odgovoril. 

 

AD 3. 

POROČILO PREDSEDNIKA 

 

Predsedujoči je povedal, da so predsednice in predsedniki četrtnih skupnosti imeli prvo koordinacijo po 

volitvah s podžupanom MOL g. Dejanom Crnekom. Koordinacija je bila namenjena seznanitvi in  

predstavitvi predsednic in predsednikov v novem mandatnem obdobju  in pobudi nekaterih četrtnih 

skupnosti za povečanje sejnin. Naslednje srečanje bo konec februarja ali v marcu, takrat  bo na 

koordinaciji prisoten tudi župan. V nadaljevanju je podal še  nekaj informacij v zvezi z gradnjo 

kanalizacije:  

- dela potekajo skladno s projektom, asfaltiranje pločnika in vozišča na cesti Vstaje se bo izvedlo takoj,  

   ko bo pričela z delovanjem asfaltna baza; 

- pločnik v Tacnu bo izveden na celotni dolžini, razen pri Medo baru, kjer bo nivojski;  

- predvidoma meseca marca se bodo pričela dela za dograditev kanalizacije po Tacenski cesti, od  

  križišča pri gostilni Košir. Na tem delu bodo dela predvidoma potekala  4-6 tednov, na celotni trasi  naj  

  bi bila zaključena v 4 mesecih. Prometna ureditev bo znana naknadno, predvideno pa je, da bo križišče  

  v teh nekaj tednih v celoti zaprto;  

- avtobus št. 8 ne bo vozil med Gameljnami in Tacnom - končna avtobusna postaja  bo na Brodu.  

  Avtobus  št. 21 bo vozil iz Gameljn do Šmartna, postajališče bo imel pri pokopališču; 

- predvidoma v poletnih mesecih se bodo dela izvajala tudi na območju med Sr. Gameljnami  in Sp.  

  Gameljnami - območje  od Simon bara do gostilne Maček, lahko pa še pride do zamika pričetka del. 

 

Na temo aglomeracij – dograditve kanalizacije so razpravljali Alojz Suhoveršnik, Janez Koželj, Bojan 

Majič in Primož Burgar. 

 

 



 

 

AD 4. 

SEZNANITEV S FINANČNIM NAČRTOM ČS ŠMARNA GORA ZA LETO 2023 

 

Z vabilom in gradivom za sejo so člani sveta v seznanitev prejeli finančni načrt 2023. 

Vprašanja glede izvrševanja finančnega načrta in porabe sredstev so podali Janez Koželj, Bojan Majič 

Boštjan Lah in Nataša Lipovec. 

V razpravi je bilo izpostavljen problem poti, ki vodi mimo trgovine Mercator, čez most, proti cesti, ki 

pelje proti naselju "Brezovica«. Na koncu poti so stanovalci s kupom peska preprečili vožnjo 

avtomobilom, otežen prehod je tudi za kolesarje in otroške vozičke. S prodajo tovarne Rašica pot ni bila 

prenesena na novega lastnika. Postavlja se vprašanje, kaj se zgodi z zemljiščem, ki nima lastnika – ali 

preide direktno v javno dobro ali v last MOL.   

DOGOVOR: Člana sveta Bojana Majiča se pooblasti za raziskavo in reševanje problema glede 

lastništva poti v Srednjih Gameljnah – parc. št. 658/1 in 658/2 k. o. Gameljne. 

 

V nadaljevanju je predsedujoči podal predloge za člane pododborov pri Svetu ČS in dal na glasovanje 

PREDLOG SKLEPA ŠT. 2/3: 

Pododbor za Tacen in Šmartno sestavljajo: Primož Burgar, Alenka Pirjevec, Franc Marolt,  

Katarina Bistan Binder, Boštjan Lah in Nataša Lipovec. 

 

Pododbor za Gameljne z Rašico sestavljajo: Alojz Suhoveršnik, Renata Jernejc, Marjeta Tomšič 

Matić, Marko Ramovž, Janez Koželj  in Bojan Majič. 

 

 

Navzočih je bilo 10 članov Sveta. 

Opredeljenih je bilo 10 članov Sveta. 

Za predlagani sklep je glasovalo 10 članov Sveta.  

SKLEP JE SPREJET. 

 

AD 5. 

IZVEDBENI NAČRT IN REGISTER TVEGANJ ZA LETO 2023 

 
Gradivo za to točko dnevnega reda so člani sveta prejeli z vabilom na sejo. 

O gradivu so razpravljali Primož Burgar, Boštjan Lah in Bojan Majič. Po razpravi je predsedujoči dal na 

glasovanje naslednja predloga sklepov 

PREDLOG SKLEPA ŠT. 3/3: 

Svet ČS Šmarna gora sprejema izvedbeni načrt za leto 2023. 

 

Navzočih je bilo 10 članov sveta. 

Opredeljenih je bilo 10 članov sveta. 

Za predlagani sklep je glasovalo 10 članov sveta. 

SKLEP JE SPREJET. 

 

 

PREDLOG SKLEPA ŠT. 4/3: 

Svet ČS Šmarna gora se je seznanil z registrom tveganj za leto 2023, upoštevajoč pripombo 

Bojana Majiča, da se v registru popravi datum pregleda na 15.2.2023.  

 

Navzočih je bilo 10 članov sveta. 

Opredeljenih je bilo 10 članov sveta. 

Za predlagani sklep je glasovalo 10 članov sveta. 

SKLEP JE SPREJET. 



 

 

AD 6. 

PROBLEMATIKA EKOLOŠKIH OTOKOV NA OBMOČJU ČS 

 

Uvodoma je predsedujoči pojasnil, da se problematika v zvezi z ekološkimi otoki pojavlja zato, ker je 

ekoloških otokov premalo, ker se ne praznijo dovolj pogosto, ker uporabniki tja odlagajo odpadke, ki  

v zabojnike ne sodijo in jih VOKASNAGA takoj ne počisti, ko prejme obvestilo. Četrtna skupnost je na 

VOKASNAGO v prejšnjem mandatu posredovala pobudo, da uporabnikom  po Gameljnah in na Rašici 

zagotovi zabojnike za papir in po potrebi tudi za biološke odpadke. Odgovor VOKA SNAGA je bil, da 

se zbiranje papirja omogoča samo uporabnikom, ki živijo v naselju Ljubljana, kamor spadata Šmartno 

in Tacen. Zgornje, Spodnje in Srednje Gameljne ter Rašica niso naselja in nimajo uličnega sistema ter, 

da bi nadgradnja sistema zbiranja odpadkov po Zg. , Sr. in Sp. Gameljnah in na Rašici zahtevala 

precejšnja finančna sredstva in reorganizacijo na operativni ravni. Člane sveta je nato seznanil  še z 

internim odgovorom, ki ga je četrtna skupnost prejela od OGDP in VOKASNAGA glede pobude za 

ukinitev ali premestitev eko otoka v Šmartnu.  

 

V razpravi so sodelovali Nataša Lipovec, Boštjan Lah, Primož Burgar, Janez Koželj in Alojz 

Suhoveršnik. Nataša Lipovec je predlagala, da se pripravi seznam koliko pobud je bilo posredovanih  za 

odstranitev odpadkov ob zabojnikih na eko otokih na območju ČS Šmarna gora. Glede predloga, ki ga 

je podal Boštjan Lah, da bi npr. Lekarna na Brodu zbirala odslužene injekcijske igle sladkornih in 

drugih bolnikov, je predsedujoči povedal, da se te lahko odlagajo med mešane komunalne odpadke. 

 

Po razpravi je predsedujoči oblikoval in dal na glasovanje  

PREDLOG SKLEPA ŠT. 5/3: 

Svet ČS je obravnaval problematiko ekoloških otokov na območju ČS Šmarna gora, saj se na teh 

otokih pogosto odlagajo odpadki, ki v zabojnike, ki so na eko otoku, ne sodijo – embalaža, kosovni 

odpadki, računalniki ipd.. Člani sveta so se  seznanili tudi  z vsebino odgovora, ki ga je pripravil 

OGDP v sodelovanju z JP VOKASNAGA in je bil posredovan na ČS.  

Stališče Sveta ČS Šmarna gora glede problematike je naslednje: 

- da morajo ekološki otoki ostati; 

- da ne predlagamo nobene nove lokacije; 

- da mora izvajalec gospodarske javne službe poskrbeti za pogostejše praznjenje 

zabojnikov na eko otokih – predlagamo 1x ali 2x tedensko. Nujno potrebno pa je 

praznjenje zabojnikov po praznikih; 

- zahtevamo, da se počisti lokacija ob eko otokih najkasneje v 24 urah po prejemu prijave 

oziroma, ko je bila podana pobuda; 

- ponovno zahtevamo, da se gospodinjstvom po Gameljnah in na Rašici zagotovi lastne 

zabojnike za papir. 

  

 

Navzočih je bilo 10 članov sveta. 

Opredeljenih je bilo 10 članov sveta. 

Za predlagani sklep je glasovalo 10 članov sveta. 

SKLEP JE  SPREJET. 

 

 

AD 7. 

PRIPRAVA PREDLOGOV PRIORITETNIH NALOG 2022-2026 

 

V razpravi so bili s strani članov sveta podani  naslednji predlogi prioritetnih nalog: 

- ureditev in razširitev pokopališča Šmartno 

- prevzem ali odkup dela cesta ter ureditev uvoza in prometa v Prelogah 

- problematika divjih odlagališč 

- postavitev brvi čez Savo 

- zagotovitev in ureditev nadomestne ceste iz Rašice in Srednjih Gameljn za stanovalce, v primeru  

  zapore mostu v Srednjih Gameljnah 

- ureditev križišča v Črnučah, predno bo narejena obvoznica 

- ureditev kolesarske steze do Črnuč ob Savi 



 

- prestavitev mostiščne ograje  čez Gameljščico v Sp. Gameljnah proti ribiški družini, da bo prehod za  

  kmetijsko mehanizacijo dovolj širok ( sedaj je preozko) 

- izmera in ureditev ceste čez Gameljne 

- postavitev javne razsvetljave na pešpoti v Šmartnu (varna šolska pot) 

- postavitev  zabojnikov za pasje iztrebke –Gameljne in Šmartno 

-  asfaltiranje ceste Zg. Gameljne -Povodje 

- ureditev parkirišča za obiskovalce na Rašici 

 

   

DOGOVOR: Do 25.2.2023 lahko člani sveta še posredujejo predloge prioritetnih nalog. Na naslednji 

seji sveta se bo obravnavalo delovno gradivo  prioritetnih nalog in določil vrstni red po prioriteti.  

 

 

 

AD 8. 

POBUDE, PREDLOGI IN VPRAŠANJA ČLANOV SVETA 

 

1. Pobuda krajanov za umaknitev avtobusnega postajališča LPP iz privatnega zemljišča 
Avtobusno postajališče (Cesta vstaje 2) je sedaj locirano kot izogibališče in posega v privatno 

zemljišče. Zaradi tega imajo stanovalci omejeno parkiranje pred svojim domom. Predlagajo, da 

se avtobusno postajališče  locira na vozišču, s čimer bi bilo bolj poskrbljeno za varnost 

udeležencev v prometu, saj vozila ne bi smela prehitevati avtobusa, ki stoji na vozišču. 

Predsedujoči je povedal, da se bo v sklopu izvedbe aglomeracij avtobusno postajališče uredilo na 

vozišču in zarisalo prehod za pešce.  

 
PREDLOG SKLEPA ŠT. 6/3: 

Svet ČS podpira pobudo stanovalcev, da se avtobusno postajališče umakne s privatnega zemljišča 

in vzpostavi  na vozišču Ceste vstaje. Pobuda s stališčem sveta bo posredovana pristojnemu 

oddelku na MOL. 

 

Navzočih je bilo 10 članov sveta. 

Opredeljenih je bilo 10 članov sveta. 

Za predlagani sklep je glasovalo 10 članov sveta. 

SKLEP JE SPREJET. 

 

 
2. Ponudba programov Zveze prijateljev mladine Ljubljana-Šiška (v nadaljevanju ZPM Lj.-

Šiška) 

             Ponudbo so člani sveta prejeli s sklicem seje.  

 

DOGOVOR: Strokovna sodelavka z predstavnico ZPM Lj.-Šiška in člani sveta - Natašo Lipovec, 

Alojzom Suhoveršnikom in Boštjan Lahom dogovori  termin razgovora. 

 

 

3. Član sveta Boštjan Lah je podal naslednje pisne predloge in pobude in jih obrazložil:  

 ureditev novega avtobusnega postajališča v Tacnu – avtobusno postajališče za smer 

Gameljne naj se uredi pri Vipotnikovi ulici, kjer je del nabrežine v lasti MOL, na 

nasprotni strani – smer Brnčičeva pa bi se postajališče – čakališče za potnike uredilo na 

pločniku, avtobus pa bi ustavljal na vozišču  

DOGOVOR: Boštjan Lah, kot pobudnik, čim preje zbere podpise stanovalcev. 

 Razraščeno vegetacijo med spomenikom Vstaje slovenskega naroda in prvim 

uličnim uvozom, v dolžini ca 80-100 m, ki raste nad zidom nabrežine in preko njega s 

privatnega zemljišča, naj se uredi oziroma opozori lastnika, da zadevo uredita.   

Predsedujoči je povedal, da je zemljišče, na katerem stoji spomenik ob Cesti vstaje v 

privatni lasti. ČS je v prejšnjem mandatu že posredovala pobudo pristojnemu oddelku na 

MOL, ki je uvedel postopek, pripravil pogodba za odkup, vendar se lastnik od takrat 

nikomur več ne odziva. Predlaga, da Boštjan Lah, povpraša lastnika, ko pride na parcelo 

ali je pripravljen podpisati pogodbo o odkupu. 



 

 Možna nevarnost za otroke  v/pri šoli pri zapuščeni novogradnji, nasproti Bizeljca 

zaradi gradbiščne kotanje, v kateri se nabira voda. Zadeva je že urejena, šola je 

poskrbela, da je dostop onemogočen. 

Predsedujoči je v zvezi s tem še pojasnil, da so pred leti gasilci hoteli očistiti to jamo, 

vendar so idejo opustili, ker je bilo v njen polno nesnage in takšno stanje je še sedaj. 

Dostop do novogradnje pri šoli je sicer onemogočen, vrata so sicer zaklenjena. Razlog, 

da so se  vrata odprla in je bil dostop, pa je pluženje in nariv snega.      

 

 

4. Evidentiranje kandidatov za  javne zavode - poziv za evidentiranje št. 032-3/2023-1  

 

PREDLOG SKLEPA ŠT. 7/2: 

Alenko Pirjevec se predlaga za  kandidatko v Svet Gimnazije Šentvid, Prušnikova 98. Kandidatka 

s kandidaturo soglaša. 

 

Navzočih je bilo 10 članov sveta. 

Opredeljenih je bilo 10 članov sveta. 

Za predlagani sklep je glasovalo 10 članov sveta. 

SKLEP JE SPREJET. 

 

 

5. Član sveta Janez Koželj je povedal: 

-  da so obiskali 100 letno krajanko iz Sr. Gameljn ter, da bo za Šmarnogorske  razglede poslal  

    članek;  
             -  da se je s cerkve odkrušil del ometa, padel na šolsko parkirišče in spodaj parkirana vozila.  

                Območje so zavarovali, v poletnem času pa je načrtovana obsežnejša sanacija fasade; 

              - vprašal, kaj bo z objektom - Domom krajanov v Gameljnah po izgradnji Centra ČS  

                Šmarna gora.  

   Predsedujoči je povedal, da je po izgradnji Centra ČS v Šmartnu, predvidena selitev knjižnice   

   in društev. Odločitev, kaj  se bo zgodilo z objektom pa jeodločil župan. 

 

 
6. Člana sveta Janez Koželj in Nataša Lipovec sta izrazila potrebo po postavitvi košev za pasje 

iztrebke po Šmartnu in Gameljnah. Predsedujoči je povedal, da OGDP pasjih zabojnikov več ne 

namešča. Vrečke s pasjimi iztrebke  se odlaga v zabojnike za mešane komunalne odpadke. 
Pristojnemu oddelku na MOL bo podana pobuda za postavitev košev za odpadke na območju 

Šmartna in Gameljn.  
 

 

******** 

Dnevni red 3. seje Sveta Četrtne skupnosti Šmarna gora je bil izčrpan.  

Predsedujoči je sejo zaključil ob 22.45 uri. 

 

 

 

 

 

Zapisala:                                                                                                        Primož Burgar 

Brigita Pavlič                                                                                                     Predsednik  

                                                                                                            Četrtne skupnosti Šmarna gora 

                                                                                                                 Mestne občine Ljubljana 

                                                                      


